
Finnmarkskonferansen 07.08.2015 Kirkenes 

Til stede 23st – Sør-Varanger Travlag, Karasjok Travlag og Tanafjorden med Omegn Travlag var 

representert. 

1. Antall hester til start minsker.  

32 hester var registrert i 2013, 2014 var det nedgang og det er fortsatt nedgang 2015. Det 

finnes masser med hest i Finnmark, hvorfor kommer de ikke til start?  

*Nedgangen skylles ifølge mange medlemmer til stor del på transporttilskuddet som nå er 

borte. 

*En annen ting er at turen til Harstad er forferdelig og veldig kostbar. 

*For dårlige baner som gjør at prøveløpene ikke blir godkjente, mente andre. 

2. Rekrutering 

Det er for få funksjonærer hvilket steller til problem på i hovedsak premiekjøringer. Til 

mange oppgaver trengs det ikke å være hovedfunksjonærer, men det må kvalitetssikres for 

alle typer kjøringer.  

*Vanskelig å få folk å stille opp som funksjonærer. Mange har starthest selv eller så gidder 

folk ikke. Forbundet burde ha en liste med alle hovedfunksjonærer.  

*Det er ikke meningen at det er kun styret som skal stille opp å organisere, medlemmer 

burde være litt mer delaktige.  

*Kanskje Finnmark burde satse på lokalløp isteden – trengs færre funksjonærer og det er 

mindre styr. 

Tiltak: Hvis folk er interesserte å gå kurs å bli hovedfunksjonær så skal det ordnes kurs. 

Sammenkalle til medlemsmøte for å få flere funksjonærer og hjelpere, fortell hva som trengs 

og hva som forventes av enkelte oppgave, for eksempel premieutdelere, hjelpestartere, 

banansvarlig. 

3. Kan Finnmark få flere finske hester til start?  

*Få tak på Finland sin terminliste så ikke det leggs Finnmarksløp løp på Finske storløpsdager, 

for eksempel V75 i Rovaniemi. 

Tiltak: Åpne for at finske kaldblods får starte i lokalløp i Finnmark. 

4. Travbaner i Finnmark.  

*Lakselv. Penger fra DNT fordeles på de baner som har flest hester og flest ildsjeler, og der er 

dessverre ikke Lakselv. Toppdekke mangler og det kreves en stor sum penger for å få den til 

stand.  

*Nesseby. Den er ikke sentral med det er heller ikke Pasvik. Kanskje lagene i Finnmark går 

sammen og satser på Nesseby-banen? 

Tiltak: Samle travlagene i Finnmark og få til løp på Nesseby. 

5. Treningsløyper.  

Det finnes mulighet for å få årlig tilskudd til treningsløyper. Travlaget må ha disposisjonsrett i 

50 år eller 10år om det tinglyses. Treningsløypa må være åpen for alle. Kan få tilskudd på 1/3 

av kostnaden (ca. 14000-15000). 

6. De travlag som greier å ha aktivitet er de travlag som overlever.  

*Bruk travlaget til å ha temakvelder. Samarbeid med rideklubber og invitere alle hestefolk.  

Tiltak: Tenk positivt. Ha høyt i tak. Snakk positivt om travsporten og vend ryggen til 

drittsnakk.  

 

 

 


